
Bor u Tachova vs. Starý Plzenec 

V roce 2008 bylo zastupitelstvo města Bor u Tachova požádáno o prodej pozemků v majetku 

města. Zmíněné pozemky se nacházejí v blízkosti centra města a mateřské školky. 

Developerská firma zde chtěla vybudovat obchodního zařízení. Stavbu ale kvůli hrozbě, že se 

poruší historický ráz centra, nepodpořilo zastupitelstvo. Tímto rozhodnutím dalo 

zastupitelstvo jasný signál investorům, že nedovolí vybudování obchodního zařízení v centru 

města. Informace byla zveřejněna v souvislosti s výstavbou Penny marketu v Dobřanech 

v deníku MF Dnes. Je zajímavé, že v loňském roce společnost W+K invest s.r.o., zastupující 

společnost Penny Market, podala návrh na změnu územního plánu města Boru u Tachova na 

pozemcích mnohem dál od centra města v prostoru mezi komunikací a železniční tratí. 

Pozemky jsou určitě vhodnější pro výstavbu takového supermarketu, neboť se nacházejí na 

okraji města a v jinak nevyužitém území. Lze tedy konstatovat, že neschválením původního 

návrhu zastupitelstvem města Boru u Tachova nejen, že investoři neztratili zájem o výstavbu 

v dané lokalitě, ale našla se vhodnější lokalita. Výstavba supermarketu v tomto prostranství 

nebude zatěžovat centrum města zvýšenou dopravní zátěží, hlukem a emisemi a nebude ničit 

historický ráz centra. Půjdeme v Plzenci svojí cestou, nebo cestou podobnou jako v Boru u 

Tachova? Zvítězí u nás síla peněz nebo bezpečnost dětí a myšlenka uceleného, malebného 

centra města? 
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